
Rada Gminy Miedźno
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Protokół nr 2/2019
II Posiedzenie w dniu 15 stycznia 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno.
Obrady rozpoczęto 15 stycznia 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:17 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 4 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Zbigniew Graj
3. Ewelina Stobiecka
4. Waldemar Wosiński
Goście:
1. Błażej Kołodziejczyk – radca prawny

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Wosiński uczcił minutą ciszy tragedię zaistniałą dnia 13 stycznia 2019 roku związaną ze 
śmiercią Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza. Poprosił wszystkich o powstanie. Następnie 
przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Opracowanie planu pracy na 2019 rok.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński

2. Opracowanie planu pracy na 2019 rok.
Przewodniczący Wosiński poprosił o zapoznanie się z proponowanym planem pracy komisji na 2019 rok.
Przewodniczący Graj wyraził opinię, że tak powinien wyglądać plan pracy Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji. Dodał, że nie da się narzucić pewnych ram chronologicznych ponieważ jest to komisja, w której 
nie ma spraw rozpatrywanych obligatoryjnie. Członkowie rozpatruje sprawy, które wpływają do komisji. 
Nadmienił, że taka forma planu jest zasadna.
Wobec braku propozycji zmian przewodniczący poddał proponowany plan pracy komisji na 2019 rok pod 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie zaproponowanego planu pracy komisji na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński

3. Sprawy różne.
Przewodniczący  Wosiński  powiedział,  że  do  komisji  wpłynęła  skarga  na  działalność  Wójta  Gminy 
Miedźno. Poprosił o zapoznanie się z treścią skargi oraz o opinię radcy prawnego.
Radca  Kołodziejczyk  zaczynając  od  punktu  drugiego  treści  skargi  powiedział,  że  tego  rodzaju 
niezgodności  nie  powinny  zostać  rozpatrywane  przez  komisję  czy  radę  Gminy.  Tym  bardziej,  że 
postępowanie  w  tej  sprawie  nie  zostało  jeszcze  zakończone.  Odnosząc  się  natomiast  do  punktu 
pierwszego  dotyczącej  działalności  Wójta  powiedział,  że  należałoby  zastanowić  się  czy  Wójt  jest 
organem,  któremu  powinno  się  taką  skargę  zarzucić.  Obowiązujące  przepisy  prawa  nie  przewidują 



obowiązku publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej protokołów. Dodał, że musiałoby to również 
wynikać  ze  Statutu  Gminy.  Jednak  Statut  Gminy  nie  wskazuje  takiego  obowiązku.  Nadmienił,  że 
niezamieszczanie bądź zamieszczenie z opóźnieniem nie stanowi żadnego naruszenia prawa. To samo 
dotyczy punktu trzeciego dotyczącego publikacji w BIP wpływających skarg. Przepisy prawa oraz Statut 
Gminy nie wymagają umieszczenia w BIP treści wpływających skarg do komisji.
Radny Graj zapytał czy byłaby możliwość, aby radca sprecyzował pismo odnoszące się do skargi.
Radca  Kołodziejczyk  odpowiedział,  że  prośba  musiałby  zostać  skierowana  do  kancelarii,  w  celu 
sporządzenia opinii prawnej.
Przewodniczący  Wosiński  powiedział,  że  komisja  musi  ustalić  formę  przekazanej  skargi  w  trzech 
punktach oraz uznania jej za zasadną bądź niezasadną. 
Radny Graj poprosił o wyszczególnienie przepisów prawnych podlegających tej sprawie.
Radca Kołodziejczyk przytoczył przepisy prawne dotyczące omawianych punktów skargi, mianowicie:

• ustawa o dostępie do informacji publicznej: art.7, art.8 oraz art.19;
• ustawa o samorządzie gminnym: art.11b;
• Statut Gminy: paragraf 100. 

Przewodniczący  Wosiński  zgłosił  wniosek,  aby  punkt  pierwszy dotyczący  bezczynności  działalności 
Wójta Gminy Miedźno w zakresie umieszczania informacji w BIP uznać za niezasadny. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Uznanie punktu 1 skargi Pana Ireneusza Kluby dot. bezczynności działalności Wójta Gminy Miedźno
w  zakresie  umieszczania  informacji  w  BIP  za  niezasadne  zgodnie  z  obowiązującym  prawem  oraz 
Statutem Gminy. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Wosiński przeszedł do punktu drugiego skargi,  który przez radcę został  uznany jako 
wniosek. Poprosił radnych o zapoznanie się z uchwałą w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie  odbierania  odpadów komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych 
odpadów  oraz  uchwałą  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i porządku  na  terenie  Gminy 
Miedźno.
Przewodniczący zarządził przerwę o godz. 15.31. 
Posiedzenie wznowiono o godz. 15.59.
Przewodniczący  Wosiński  zaproponował  przesunięcie  rozpatrzenia  wniosku  do  momentu  uzyskania 
większej ilość danych na temat odbioru odpadów na ternie Gminy Miedźno. 
Radca Kołodziejczyk powiedział, że termin rozpatrzenia wniosku upływa po miesiącu od otrzymanego 
wniosku. 
Przewodniczący  zgłosił  wniosek  odnośnie  punktu  drugiego  o  zwrócenie  się  do  pracownika  Gminy
o wyjaśnienie kwestii poruszonych we wniosku. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosku Pana Ireneusza Kluby dot. punktu 2 odnośnie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Miedźno o zwrócenie się do pracownika Gminy o wyjaśnienie kwestii poruszonych w tym 
wniosku. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący  Wosiński  przeszedł  do  ostatniego  punktu  skargi.  Powiedział,  że  jest  ona  związana
z ochroną danych osobowych. Dodał, że w innych Gminach nie jest to praktykowane. 
Przewodniczący  zgłosił  wniosek  dotyczący  nie  przychylenia  się  do  publikacji  w BIP  wpływających 
skarg.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosku Pana Ireneusza Kluby dot. punktu 3 o nie przychylenie się do publikacji wpływających skarg 



jako załącznik do protokołu. 
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Graj
Podczas głosowania wystąpił błąd. Radny Zbigniew Graj oddał głos wstrzymujący.
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Wosiński przedstawił pismo w sprawie budowy mostu na rzece Liswarcie  łączącego 
miejscowość Borowa i Władysławów. 
Przewodniczący  Wosiński  zgłosił  wniosek  o  przedstawienie  stanowiska  Wójta  Gminy  Miedźno
w sprawie budowy mostu na rzecze Liswarcie.
Radny  Graj  powiedział,  aby  przedstawić  stanowisko  Wójta  radzie  Gminy,  która  podejmie  decyzje 
dalszych czynności w tej sprawie. 
Radna Stobiecka powiedziała,  żeby poprosić radnych bądź przedstawicieli  miejscowości Borowa oraz 
Władysławów w celu sprecyzowania celu budowy mostu.
Przewodniczący  rady  Bęben  powiedział,  że  konieczna  jest  współpraca  pomiędzy  Gminą  Miedźno
a Gminą Popów. 
Radny  Graj  powiedział,  że  konieczna  będzie  analiza  pod  kątem  realizacji  budowy  ze  względu  na 
położenie obiekt czy własność gruntów. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Budowy mostu na rzece Liswarcie o przedstawienie stanowiska Wójta na radzie Gminy. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Wniosek został przyjęty.

4. Zakończenie posiedzenia komisji
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji o godz. 16.17
 

Przewodniczący
(-) Waldemar Wosiński

 

Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


